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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 7. září 2009 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. PhDr. Silva

Macková, MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová,
Mgr. Petra Kaderková, Jiří Matoušek, BcA. Jitka Honsová, Věra Kadlecová 

 
I. Chod fakulty: 

 děkan poděkoval všem, kteří se podíleli na přípravě první premiéry (O. von Horváth – 
Povídky z vídeňského lesa) ve studiu Marta v akademickém roce 2009-2010; 

 prof. Kovalčuk informoval kolegium o současném stavu výběru divadelní inscenace 
na  Mezinárodní divadelní festival Podium 2009 pořádaný Boris Shchukin Theatre 
Institute v Moskvě v termínu 14. – 17. listopadu 2009 – mezi kandidáty patří inscenace IV. 
roč. ČH „Povídky z vídeňského lesa“ a „Mandát“. Konečné rozhodnutí, která inscenace se 
festivalu zúčastní, bude záviset na pořadateli festivalu (kvůli technickým požadavkům);  

 Mezinárodní festival Divadlo konající se v době od 9. – 17. září 2009 v Plzni navštíví 
za DIFA děkan doc. Srba, prof. Oslzlý, doc. Macková a tajemník fakulty MgA. Vodička; 

 dne 2. září 2009 proběhla schůzka mezi vedením AMU a JAMU. Zástupcům AMU byla 
předána dílčí část projektu vytvořeného JAMU. Dále bylo dohodnuto pokračovat v započaté 
spolupráci v rámci festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER a Zlomvaz. Byla navázána nová 
spolupráce s FAMU, za DIFA bude kontaktní a zodpovědnou osobou MgA. Marek Hlavica, 
Ph.D.; v rámci zvažovaného ESF projektu, jehož předkladatelem by byla JAMU jsou 
zvažovány tři oblasti (filmové umění, dramatická výchova a zapojení zahraničních lektorů); 

 byla doručena nabídka FAMU v Praze týkající se volného místa na worshopu ve Slovinsku - 
ten je určen 1 studentovi DIFA. Po dohodě s prof. Přidalem bude vybrán student RTDS; 

 ve dnech 1. – 3. října 2009 by měl Brno navštívit významný ruský herec Oleg Tabakov, 
který na DIFA povede svoji dílnu a uskuteční přednášku. DIFA navrhuje termín dílny na 
sobotu 3. října 2009, přednášku pak doporučuje uskutečnit v pátek 2. října 2009 přibližně od 
10.00 hod. - bude upřesněno; 

 prof. Kovalčuk podal zprávu o uskutečněném přijímacím řízení pro doktorský stupeň studia. 
Zasedání oborové rady, na níž budou schváleny výsledky přijímacího řízení se koná 
v pondělí 14. září 2009 od 14.00 hod.  v místnosti č. 107. Dále byla diskutována možnost 
nového nastavení udělování stipendií doktorandským studentům a také využití jejich práce 
(vědecké i pedagogické) pro DIFA – rozhodnutí učiní oborová rada doktorského studia; 

 MgA. Chládková informovala o termínu prezentace nové podoby webu DIFA, která se 
uskuteční dne 14. září od 9.00 hod. v učebně č. 305. Proděkanka dále informovala o 
přednáškách na Masarykove univerzitě, které budou přístupny i zahraničním studentům 
programu Erasmus, kteří studují na DIFA. V rámci spolupráci s DAMU byla DIFA nabídnuta 
možnost účasti pana Alexe Searse na festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER;  

 tajemník DIFA podal zprávu o průběhu rekonstrukce technického vybavení učebny č. 104, 
která proběhne ve dnech 10. – 25. září 2009. 

 
II. Zahraniční oddělení: 

 KD schválila stáže v rámci programu Erasmus následujícím pedagogům a zaměstancům: 
- doc. Mgr. Jana Preková a Mgr. Jan Štěpánek (Ateliér scénografie) na  Mikkeli University 

of Applied Science, Savonlinna (Finsko) v termínu 19. – 25. září 2009; 
- Mgr. Hana Halberstadt (Kabinet pohybové výchovy) na Folkwang Hochschule, Essen 

(Německo) v termínu 5. – 9. října 2009; 
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- Jiří Matoušek (manažer vnitřních projektů) na Halic University, Istanbul (Turecko) 
v termínu 19. – 23. října 2009; 

 KD schválila přijetí studenta Rafala Supinskiho z Ludvik Solski State Drama School, Krakov 
(Polsko), který bude studovat na DIFA v rámci programu Erasmus v LS ak. roku 2009/2010 
v ateliéru muzikálového herectví (Mgr. Sylva Talpová);  

 
III. Oddělení vnějších a vnitřních vztahů: 

 Jiří Matoušek předal informace o stavu příprav publikace k festivalu 
SETKÁNÍ/ENCOUNTER. Východiskem publikace je již vydaných 15 let festivalu, které 
budou doplněny o dalších 5 let. Graficky a redaktorsky/editorsky bude publikaci připravovat 
tým složený ze studenta doktorského stupně studia (zřejmě z nastupujících ročníků), MgA. 
Michala Kovalčuka (archiv JAMU), který bude zodpovídat za přípravu podkladů, fotografií 
apod. a dále grafika Michala Křepely. Nezbytnou podmínkou jeho práce bude předání všech 
grafických podkladů v editovatelné podobě, aby mohly být v budoucnu případně znovu 
využity - nutné  smluvně ošetřit; 

 kontaktní údaje z kartiček absolventů jsou již vymazané, dále je nutné vyřešit problém 
s kontaktními údaji na archivu serveru google.com;  

 byla podána zpráva o přípravách Mezinárodního doktorského sympozia - dle informace prof. 
Kovalčuka byla rozeslána I. výzva k účasti před prázdninami, v blízké době bude poslána II. 
výzva;  

 Jitka Honsová podala zprávu o nabídce TIC (turistické informační centrum města Brna), která 
se týká uveřejnění informací o akcích pořádaných DIFA v roce 2010. Tyto informace by byly 
bezplatně umístěny do informační brožury Kalendárium 2010. Kolegium rozhodlo 
o propagaci festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER, Absolventského festivalu, Šafaříkovské 
konference, festivalu ŠPÍL-BERG, festivalu Sítko a Salónu původní tvorby – zajistí J. 
Honsová; 

 dále informovala o spolupráce s tiskárnou CAT CUT pro nadcházející rok, jednání právě 
probíhají a zřejmě nebude moci tiskárna poskytovat plnění v takovém  rozsahu jako doposud, 
ale pouze poměrnou část, bude upřesněno na základě osobního setkání se zástupci firmy; 

 blíže sdělila stav probíhajících jednání s paní Iovanou Popovici, která je hostující lektorkou 
ateliéru KSFT – komplikovaná situace bude řešena spolu s vedoucím ateliéru P. Nadaudem;  

 všichni řešitelé grantů FRVŠ byli obesláni se žádostí o realizaci svých projektů a dočerpání 
přidělených finančních prostředků v termínu do konce října 2009. 

 
IV. Studijní oddělení: 

 Páteční mimořádná schůzka u kvestory – přítomen děkan Srba, proděkanka Macková a Ing. 
Oulehlová; kvestorkou bylo sděleno, že v rámci dohodovacího řízení bylo přiděleno celé 
JAMU dalších 6 míst pro uchazeče o studium; HF nahlásila „odpad“ 8 studentů, tedy těch, o 
kterých se ví, že ke studiu nenastoupí. Schůzka se tedy týkala možnosti zachovat v platnosti 
přijímací řízení do bakalářského studijního oboru „dramatická výchova“ v kombinované 
formě. Po diskusi bylo rozhodnuto, že přijímací řízení (které je časově a personálně náročné) 
bude s konečnou platností (tedy podle předchozího zasedání kolegia děkana ze dne 31. srpna 
2009) zrušeno, uchazečům o studium budou vráceny poplatky (= konzultovat s ekonomickým 
oddělením jakým způsobem bude provedeno; zřejmě bude využita poštovní poukázka typu C 
pro výplatu předmětné částky do vlastních rukou adresáta). Bylo doporučeno opětovně projít 
žádosti studentů o přerušení studia a zjistit prostor pro  zvážení rozložení ročníku v 
odůvodněných případech (místo přerušení). V současné době jde o 13 studentů, kteří mají 
zažádáno o přerušení studia. Je nutno zjistit, zda rozložením studia nedojde k situaci, že by se 
student stal studentem „nefinancovaným“, tzn. studentem, jehož studium by již neplatil stát, 
ale jehož studium by „dotovala“ JAMU. Jde o níže uvedené studenty: 
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 Lenka Kosohorská (V. roč. Mg, S);  
 Anna Šinkyříková (3. roč. Bc, DaV); 
 Ivo Klvaň (II. roč. Mg, DaV); 
 Jana Schmiedtová (II. roč. Mg, R); 
 Eva Rysová (II. roč. Mg, R); 
 Jiří Šmirk (II. roč. Bc, JT) - existuje důvodné podezření, že žádost je čistě účelová 

(student nemá v akademickém roce 2008/09 splněn téměř žádný předmět); 
 Matěj Záhořík (III. roč. Bc, JT); 
 Tomáš Jiřík (III. roč. Bc, JT); 
 Jan Vrbka (III. roč. Bc, JT); 
 Filip Sedláček (III. roč. Bc, JT); 
 Igor Staškovič (III. roč. Bc, JT ); 
 Filip Tunáček (IV. roč. Mg, MH); 
 Jan Havlice (II. roč. Mg, D). 

 Jonáš Konývka (II., Bc., DaV) – žádost o přesun předmětu Mediální zpracování projektu do 
III. ročníku akademického roku 2009/2010 (souhlas vyučujícího pedagoga T. Gruny 
přiložena) – kolegium souhlasí; 

 doc. Kolegar – žádost o zrušení e-learningového kurzu, který byl v uplynulém ak. roce zařazen 
do výuky ateliéru DMaJT. Předmět nesplnil očekávání a ukázalo se, že jde o zbytečnou zátěž 
studentů, kteří jsou v této oblasti již vzdělaní – kolegium souhlasí, předmět bude vyškrtnut ze 
studijních plánů ateliéru DM a JT; 

 Veronika Kastlová (I. roč. Mg, ATD) – žádost o prodloužení přerušení studia do 30. listopadu  
2009. Dokončuje Bc. studia na Fakultě architektury ČVUT v Praze. Ke studiu by se ráda 
vrátila od 1. prosince 2009. Kolegium doporučuje nastoupit buď k začátku semestru (což 
zřejmě nevyhovuje studentce), požádat o ISP či prodloužit přerušení až do začátku LS – bude 
upřesněno po konzultaci se studentkou (zajistí I. Oulehlová); 

 Petr Kačírek (I. roč. Mg, ATD) – žádost o ISP na celý akademický rok 2009/2010. Stáž 
Erasmus, AGRFT Ljubljana – žádost splňuje všechny náležitosti - kolegium schvaluje ISP a 
rozvolnění studia do dvou let; 

 oponentury prof. Zoji Mikotové – vzhledem k odjezdu prof. Mikotové do zahraničí došlo 
k situaci, kdy není ustaven nikdo, kdy by vypracoval oponentské posudky pro nadcházející 
státní  závěrečné zkoušky studentů. Jedná se o oponentský posudek písemné diplomové práce 
studentky IV. roč. ČH Michaely Červinkové a posudek vedoucího diplomové práce studentky 
IV. roč. ČH Marie Vančurové (přerušeného); děkan rozhodl, že posudek na písemnou 
diplomovou práci Michaely Červinkové vypracuje Mgr. Igor Dostálek. Posudek na 
diplomovou práci Marie Vančurové zpracuje doc. Mgr. Aleš Bergman, Ph.D. 

 
 

 
zapsala: Věra Kadlecová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


